
Rada Miasta i Gminy Margonin
Radni - Sesja

Protokół nr XXXVII
Sesja w dniu 24 lutego 2022 
Obrady rozpoczęto 24 lutego 2022 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:31 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków.

Obecni:

1. Mariusz Bachorski 
2. Rafał Gimzicki
3. Tomasz Gorkowski 
4. Grzegorz Gręda 
5. Barbara Kończak 
6. Teresa Koźlarek 
7. Mirosław Leśko 
8. Maria Miler 
9. Adam Rogacki
10. Jerzy Staniewski 
11. Danuta Strychalska 
12. Anna Twardowska
13. Arleta Wegner 
14. Jolanta Zmudzińska 
15. Andrzej Zmudziński 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady poinformował, że obecnych podczas sesji jest 13 Radnych, co wobec ustawowego 
składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
uchwał.

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do Protokołu.

2. Informacja nt. porządku obrad.

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Informacje nt. porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.
4. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
5. Informacja nt. działalności Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym.
6. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
7. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
a) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej
b) wyrażenia zgody na zbycie w przetargu działki gruntu w Margoninie
c) zmiana uchwały budżetowej na rok 2022
d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2022 - 2026
e) wysokości diet dla Sołtysów
f) przyjęcia rezygnacji członka komisji skarg, wniosków i petycji 
g) zmiany uchwały Nr II/8/2018 w sprawie powołania komisji skarg, wniosków i petycji.
8. Wolne głosy.
9. Zakończenie sesji.

Głosowano w sprawie:
wprowadzenie do porządku obrad punktu nt. przyjęcia aktualizacji „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej 
dla Gminy Margonin na lata 2021-2027”. 



Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , 
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek 

Głosowano w sprawie:
Informacja nt. porządku obrad.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , 
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek 

Głosowano w sprawie:
wprowadzenie punktu ustanowienia programu osłonowego "Opaska Bezpieczeństwa w Gminie Margonin 
na rok 2022. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , 
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek 

Program sesji stanowi załącznik nr 2 do Protokołu.

3. Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.
Przewodniczący rady zapytał radnych czy wnoszą uwagi do protokołu z XXXVII sesji rady?
Uwag i pytań nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (12)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Maria Miler , Adam Rogacki, 



Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta Zmudzińska , 
Andrzej Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Mirosław Leśko 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek 

4. Informacja nt. działalności Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym.
Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

5. Informacja nt. działalności Burmistrza Miasta i Gminy Margonin w okresie międzysesyjnym.
Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

6. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
Przewodnicząca komisji przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia komisji z 22 lutego 2022 r. 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

7. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej
J.Krząkała przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , 
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek 

Uchwała Nr XXXVII/367/2022 stanowi załącznik nr 6 do Protokołu

b) wyrażenia zgody na zbycie w przetargu działki gruntu w Margoninie
J.Krząkała przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na zbycie w przetargu działki gruntu w Margoninie. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , 
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 



NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek 

Uchwała Nr XXXVII/368/2022 stanowi załącznik nr 7 do Protokołu.

c) zmiana uchwały budżetowej na rok 2022
D. Bogacz przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
autopoprawki. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , 
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek 

Głosowano w sprawie:
zmiana uchwały budżetowej na rok 2022. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , 
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek 

Uchwała Nr XXXVII/369/2022 stanowi załącznik nr 8 do Protokołu.

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2022 - 2026
D. Bogacz przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2022 - 2026. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , 



Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek

Uchwała Nr XXXVII/370/2022 stanowi załącznik nr 9 do Protokołu.

e) wysokości diet dla Sołtysów
Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
wysokości diet dla Sołtysów. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , 
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek 

Uchwała Nr XXXVII/371/2022 stanowi załącznik nr 10 do Protokołu.

f) przyjęcia rezygnacji członka komisji skarg, wniosków i petycji
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?

W dyskusji wzięli udział:
- Arleta Wegner – przyznaje, że ta decyzja mnie zaskoczyła przez 3 lata była pani członkiem tej komisji a 
niedługo kończy się nasza kadencja i teraz Pani rezygnuje może nam pani wytłumaczy dlaczego. Mam 
nadzieje, że to nie sprawy zdrowotne. 

- Maria Miler – bardzo dziękuje za troskę miałam lepsze i gorsze momenty, niestety z moim zdrowiem 
nie jest najlepiej nie czuje potrzeby opowiadania czy to zdrowie czy nie. Statu nie przewiduje złożenia 
uzasadnienia takiego wniosku. Konkretnych powodów nie chciałabym przytaczać są to w jakimś stopniu 
względy osobiste. W 80% chciałam zostać poddana weryfikacji przez Państwa co stało się też na komisji 
i to że na komisji podjęliście Państwo taką decyzję, że nie chcecie żebym odchodziła z tej komisji  było 
dla mnie nobilitujące i rozwiało wszelkie wątpliwości, nawet widzieliście Państwo, że na sesji nie zawsze 
dobrze się czułam kwestia mojego samopoczucia czy zdrowia nie stanie na przeszkodach, żeby dalej w 
komisjach uczestniczyć. Za głosowanie na komisji jeszcze raz dziękuje. 

Głosowano w sprawie:
przyjęcia rezygnacji członka komisji skarg, wniosków i petycji. 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Jerzy Staniewski , Danuta 
Strychalska 



PRZECIW (2)
Adam Rogacki, Andrzej Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Mirosław Leśko , Maria Miler , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta Zmudzińska 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek

Uchwała Nr XXXVII/372/2022 stanowi załącznik nr 11 do Protokołu.

g) zmiany uchwały Nr II/8/2018 w sprawie powołania komisji skarg, wniosków i petycji.
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?

W dyskusji wzięli udział:

- Przewodniczący Rady – zaproponował kandydaturę Radnego Andrzeja Zmudzińskiego. Czy zgadza się 
na pracę w komisji?

- Andrzej Zmudziński – tak zgadzam się. 

- Maria Miler – ja chciałabym zgłosić Radnego Bachorskiego, ale widzę po liście obecności, że jest 
nieobecny. 
- Mirosław Leśko – ja chciałbym zgłosić Panią Dankę Strychalską.

- Przewodniczący Rady – zgodnie ze statutem Pani Strychalska pracuje już w 3 komisjach, a statut mówi, 
że maksymalnie w 3 komisjach może być. 

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr II/8/2018 w sprawie powołania komisji skarg, wniosków i petycji.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , 
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek 

Uchwała Nr XXXVII/373/2022 stanowi załącznik nr 12 do Protokołu.

h) przyjęcia aktualizacji „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Margonin na lata 2021-2027”
Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
przyjęcia aktualizacji „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Margonin na lata 2021-2027”. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (12)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki, Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta Zmudzińska , 



Andrzej Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jerzy Staniewski 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek

Uchwała Nr XXXVII/374/2022 stanowi załącznik nr 13 do Protokołu.

i) ustanowienia programu osłonowego "Opaska Bezpieczeństwa w Gminie Margonin" na rok 2022
Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
ustanowienia programu osłonowego "Opaska Bezpieczeństwa w Gminie Margonin" na rok 2022. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , 
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek 

Uchwała Nr XXXVII/375/2022 stanowi załącznik nr 14 do Protokołu.

8. Wolne głosy.
- Przewodniczący Rady – przed sesją otrzymałem 2 pisma, które wpłynęły do Rady przekazuje je do 
komisji skarg wniosków i petycji. Przyszło pismo z sądu, które zostanie przekazane drogą meilową.  

W dyskusji wzięli udział:
- Tomasz Gorkowski – mam zgłoszenie, że na pomoście, którym idzie się na narty świecą cały czas 
lampy trwa to już dość długo, część lamp nawet się poprzepalała, trzy nadal świecą. Może warto by to 
naprawić. Druga sprawa roznosiliśmy te ankiety odnośnie konsultacji społecznych włączenia kilku ulic 
do miasta Margonin, żeby coś więcej powiedzieć czy mieszkańcy chcą tego czy nie chcą, bo nikt nikomu 
nie chce robić wbrew i jeśli oni chcą to będą głosy na tak. Z czym jest to związane?

- Zastępca Burmistrza – w kwestii lamp już było podejście 2 razy żeby je naprawić, kolejna ekipa miała 
tam pójść i zobaczyć dlaczego tak się dzieje, faktycznie od dłuższego czasu tak jest, ale my to akurat 
wiemy. Odnośnie konsultacji, żeby wiedzieć jakie jest stanowisko tych mieszkańców to chyba najpierw 
trzeba te konsultacje przeprowadzić, żeby się dowiedzieć. Ja powiedziałem kiedyś, że były pre 
konsultacje i było to na komisji powiedziane tam 95% mieszkańców było za, ale po to są te konsultacje 
żeby poznać stanowisko mieszkańców i potem możemy o tym mówić. Konsultacje dadzą mi oficjalne 
stanowisko mieszkańców. Z pre konsultacji wynikało, że mieszkańcy chcą sami państwo wiecie, gdzie się 
ten rejon znajduje, że jest to prawie miasto.
- Anna Twardowska – ja zostałam dziś poproszona, żeby przekazać, że lampy na ul. Kościuszki się w 
ogóle nie palą, paliły się w tamtym tygodniu tylko w piątek przed wichrami się nie paliły i po wichurach 
też się na palą. Pan obliczył, że z wyjątkiem piątku nie palą się już 22 dni.

- Zastępca Burmistrza – te lampy były naprawione po interwencji u samego dyrektora. Pamiętajcie 
Państwo, że kilkaset tysięcy ludzi nie ma w ogóle dostępu do prądu a my mówimy o tym, że się lampy 
nie palą. Energetyka najpierw robi zaopatrzenie w prąd gospodarstwa domowe a dopiero później 
zajmowaniem skutków wichur na lampach, zostało to naprawione i prawdą jest że przestało to znowu 
świecić. Nie zostawią ludzi bez prądu i nie pojadą naprawiać lamp w Margoninie ja ich naprawdę 
rozumiem. Zgłoszenie jest przyjęte proszę o chwilę cierpliwości. 



- Mirosław Leśko – dwie sprawy. Pierwsza tablica z numeracja koło Pana Ziółka przypomnę historię one 
zginęły przy budowie drogi w 2018 roku i nie ma ich do dzisiaj kilka razy już prosiłem te tablice ponoć w 
gminie są pod koniec roku dzwoniłem i nie było rur żeby przymocować bo koniec budżetu. Prosiłbym 
żeby je umieścić bo w związku z tym np. Jak były wichury to straż nie może później poszukać tych 
numerów a jesteśmy wioską dość rozległą. To już idzie 3 rok a właściwie 4 się zaczyna prosiłbym żeby te 
znaki z numeracja tam postawić. Druga sprawa chodzi o przewozu, które ruszyły z Margonina do 
Wągrowca prosili mnie mieszkańcy Sułaszewa, jakby nie dał rady jechać przez Sułaszewo chociaż droga 
jest chyba lepsza niż powiatowe tj. 1,5 minuty od ronda tam jest przystanek za primą, żeby się zawrócił 
żeby uwzględnić Sułaszewo bo są chętni, żeby korzystać i jechać do Wągrowca.

- Zastępca Burmistrza – korekty przewozów będą robione, bo autobus za późno jest w Wągrowcu i 
młodzież nie zdąża dojść. Nie było zgody na zatrzymywanie się na przystankach teraz już ta zgoda będzie 
i że ten bus na Kcyńską i Klasztorną będzie mógł dojechać, będzie weryfikacja bo z wielu miejsc w ogóle 
ludzie nie jeżdżą. Z Klaudii, za jeziorem tam absolutnie nie wsiadł jeszcze nikt. To nie jest kwestia, 1,5 
minuty bo to jest ten cenny czas bo ten rozkład jest tak spinany, zresztą sami Państwo jechaliście 
widzieliście, że prawie nie da się zdążyć. Jak autobus wyjedzie pół godz wcześniej z Lipin to już w ogóle 
jest bezsensu bo tym autobusem to już nikt nie pojedzie na razie naprawdę jeździ dużo osób w zeszłym 
tygodniu 16 czy 17 osób jechało jednym kursem to jest dużo. Dużo jeździ wbrew pozorom osób po 
Margoninie na razie mniej do Wągrowca. Pytanie czy osoby będą wsiadać codziennie czy raz na jakiś 
czas. Jest wiele rejonów, gdzie on początku roku jeszcze nikt nie wsiadł, dlatego obserwuje się linie i się 
sprawdza po pół roku będziemy mieli pierwsze wnioski aczkolwiek korekta będzie już teraz jakaś robiona

- Mirosław Leśko – Panie Burmistrzu pierwsza sprawa odpowie Pan. To nie chodzi o mnie tylko 
mieszkańcy dopytują o znaki. Bo to już 4 rok idzie. 

- Zastępca Burmistrza – to już nawet wstyd. Ja Panu nie powiedziałem, że nie ma pieniędzy w budżecie 
Burmistrz też  nie więc proszę głupot nie słuchać.

- Andrzej Zmudziński – Panie Burmistrzu ulica na Słowackiego skończona chodniki skończone w bardzo 
szybkim tempie i bardzo dokładnie jak byliśmy na odbiorze to praktycznie nie było żadnych reklamacji 
za co bardzo dziękuje i proszę o ul. Witosa. Mam propozycję jeśli będzie robiona ul. Witosa żeby 
dołączyć jeden wjazd z ul. Sosnowej. Burmistrz Piechocki jest dokładnie zorientowany w temacie i 
zostanie nam ul. Kasprowicza. 2 razy zgłaszałem u kierownika ZUK znaki drogowe są tak zardzewiałe, 
że na niektórych nawet nie widać co ten znak przedstawia. Za każdym razem miałem odpowiedź, ze nie 
ma tych znaków, że trzeba je zamówić czo one są już zamówione?
- Barbara Kończak – byłam bardzo zdziwiona, że ul. Kościuszki porusza Radna Twardowska chciałabym 
żeby Pan Burmistrz potwierdził to co mówię, że byłam osobiście sprawdzić czy lampy świecą, i ja nie 
siedzę tylko naprawdę działam.
- Maria Miler – w imieniu mieszkańców ul. Polnej został tam postawiony znak, sama go szukałam, znając 
topografie tego miejsca szukałam tego znaku przy wodociągach, po tym jak zadzwoniłam do jednego z 
mieszkańców tego znaku mam szukać przy rozjeździe do szkoły i do ronda i faktycznie ten znak 
kierujący na polną 9 i 9A stoi w tym miejscu, ja byłam zaskoczona. Zaskoczeni są też dostawcy, różnych 
paczek te osoby jadą aż pod szkołę zawracają, dzwonią i przyjeżdżają pod bloki. Jeśli to nie sprawi 
jakiegoś większego problemu żeby ten znak z okolic Dino,żeby przestawić koło bloku. Druga rzecz będę 
się przypominała o chodniku o kawałku po jednej stronie na ul. Polnej na przeciwko apteki. Argument, że 
po wybudowaniu bloku zostanie coś tam zrobione nie został potwierdzony, być może nie było jeszcze 
takich rozmów. 
- Zastępca Burmistrza – może było trzeba w właścicielem firmy rozmawiać, a nie z pracownikiem 
budowy. Może to jest główny powód. Ja niestety muszę już uciekać mam spotkanie w Ministerstwie. 
Proszę o zapisanie pytań. 
9. Zamknięcie posiedzenia.
Przewodniczący Rady poinformował, że wyczerpano wszystkie punkty programu, w związku z czym 
ogłasza zamknięcie zdalnej XXXVII Sesji Rady Miasta i Gminy Margonin w dniu 24 lutego stycznia 
2022 roku o godzinie 14.31
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